
Verksamhetsberättelse för Djurens Rätt Karlskrona 2023

År 2023 har som vanligt varit fullspäckat med aktiviteter för djuren, med den största
förändringen att vi använt vår hyrda lokal på Fisktorget 1 till evenemang. Bland annat
har vi haft öppet en gång i veckan, varje lördag, under året.

Sedan årsmötet 2023-02-16 har styrelsen sett ut enligt följande:

Ordförande: Ami Niglöv
Vice Ordförande: Annie Karlsson
Sekreterare: Karin Karlsson
Kassör: Jenny Svensson
Ledamot: Katharina Strunz
Suppleant: Jenny Mulligan
Revisor: Peter Niglöv
Revisorsuppleant: Kjell Karlsson
Valberedning ordinarie (sk): Max Åkerström
Valberedning suppleant: Joel Mörck

På årsmötet beviljades styrelsen ansvarsfrihet.Verksamhetsberättelsen, balansräkningen
och revisionsberättelsen godkändes av årsmötet.

Medlemsantal

Antalet medlemmar i Djurens Rätt Karlskrona låg på 351 (371) vid årsskiftet 2023-2024.
(Siffror i parentes är medlemsantal för början av 2023) Vårt mål att öka med minst 15
medlemmar under året har inte lyckats. Tyvärr har vi tappat 20 medlemmar.

Möten

Utöver årsmötet har vi haft 6 protokollförda styrelse- och medlemsmöten.



Aktiviteter och synlighet

Lördagsöppet i lokalen. Vi har haft öppet i lokalen på lördagar kl 12-15 hela året med fika,
försäljning m.m. Ibland har vi haft besökare, ibland inte. Det har dock resulterat i en del nya
medlemmar och försäljning av artiklar.

Årsmötet den 16 februari var trevligt och det kom ett tiotal. Föreläsningen om djurättsåret
2023 av Camilla uppskattades!

Sportlovsaktivitet i lokalen 21 februari. Vi hade ett evenemang där vi pärlade
budskapsarmband och armband med familjedjurs namn på.

Fur Free Europe. Vi har delat i sociala medier, skyltat i lokalen och delat ut flygblad på stan
dessutom.



Rikskonferensen 17-19 mars. Ett glatt gäng från Karlskrona åkte och deltog i
rikskonferensen i Göteborg där kunskap och inspiration utbyttes.

Påsklovsaktiviteter i lokalen 11 april.Ett par besökare kom och kollade VR och pärlade
armband.

Vegoinspirationskväll 11 april. En tjejgrupp med ca 10 personer från NBV kom och fick
smakprover på veganmat och receptinspiration, blev lyckat!

Föreläsning Kostens Kraft med David Stenholtz 22 april. Vi fick hit David Stenholtz som
kom och föreläste om sin nya bok Kostens Kraft. Ett 40-tal personer kom och lyssnade, blev
mycket uppskattat!



Infobord utanför The Body Shop 27 april. Vi stod utanför butiken och upplyste om
försöksdjurens situation och delade ut gratisprover från butiken.

Konstrundan Blekinge 6-7 maj. Vi lånade ut lokalen till Jenny Svensson som har
djurrättslig konst. Alla intäkter från fikan och maten gick till Djurens Rätt. Runt 100 besökare,
vi fick mycket mat och fika sålt!

Riksstämma 27 maj. Vi var 3 ombud som deltog från Karlskrona. Smidigt och bra digitalt.

Lövmarknaden 23 juni. Sommarturnen var hos oss. En lyckad dag, flera nya medlemmar
och bra konversationer!

Midsommarpicknick 24 juni på Saltö. Mest vi aktiva medlemmar som deltog, mysig dag!



Skärgårdsfesten 3-5 augusti. Skärgårdsfesten blev lyckad! Vi hade bra konversationer
och fick 6 nya medlemmar och mycket sålt. Några tittade i VR-kameran.

Karlskrona Pride. Tyvärr deltog vi inte i prideparaden i år som vi avsett, eftersom vi som
skulle gå blev förkylda.

Föreläsning En framtid utan djurfabriker 23 september med Camilla Bergvall. Vår
riksordförande kom och föreläste om uppkomsten och framtiden för djurfabriker. Eventet blev
lyckat! Ca 12 deltagare kom totalt.



Djurens dag 4 oktober. Vi hade adoptionshistorier uppsatta på väggarna och Birgitta från
KKS var med oss för att upplysa om hemlösa katters situation. Några besökare tittade in.

Höstlovsaktivitet 2 november. Ungefär 6 deltagare var med och dekorerade läskiga
halloween-cupcakes under dagen.

Pälsfria fredagen och Green Friday 24 november. Vi hade öppet i lokalen med loppis där
försäljningsvinsten gick till Djurens Rätt Karlskrona. Några besökare kom och fikade.

Julöppet 9 december. Vi hade julöppet samtidigt som museets julmarknad ägde rum en bit
ifrån. Det funkade, några besökare kom in.

Sveriges vegovänligaste matkedja. Vi har deltagit som volontärer och räknat
vegoprodukter i flera lokala butiker.



Medier

I januari 2024 låg antalet följare på Facebook på 658 st (562) och Instagram 435 st (431).
(Siffror i parentes är antalet följare i början av 2023). Vårt mål att öka med minst 10 följare
på Facebook har verkligen lyckats, medan på Instagram har det inte lyckats.

Insändare och artiklar

Vi har fått flertalet insändare publicerade i olika tidningar under året.

Insändare om tuppkycklingarna inne i både BLT och Sydöstran:
https://www.blt.se/debatt/djurens-ratt-forbjud-dodandet-av-tuppkycklingar-d609ad11/

https://www.sydostran.se/insandare/insandare-forbjud-dodandet-av-tuppkycklingar-f59df061/

Insändare i både BLT och Sydöstran om kommunens slopande av den vegetariska dagen:
https://www.blt.se/debatt/ami-niglov-behall-skolans-vegetariska-dag-43e9ffeb/

https://www.sydostran.se/insandare/insandare-upp-till-bevis-karlskronapolitiker-269b9756/?f
bclid=IwAR1mHHejG8x6gcEQ_M3CyPmr6XtIV0KrMwcuq2GzuvrTfHad1aq6tggpv40

Om kycklingar i Sydöstran i Juni:
https://www.sydostran.se/insandare/insandare-en-smart-industrikyckling/

Om grisarnas situation i Götebrorgsposten i december:
https://www.gp.se/fria-ord/din-julskinka-var-nyss-en-levande-kannande-individ.f91c3e90-a54
4-4290-a235-dce54cf6c7ba?access=unknown&utm_source=facebook_organic&utm_mediu
m=social&utm_content=organic_red
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https://www.sydostran.se/insandare/insandare-upp-till-bevis-karlskronapolitiker-269b9756/?fbclid=IwAR1mHHejG8x6gcEQ_M3CyPmr6XtIV0KrMwcuq2GzuvrTfHad1aq6tggpv40
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Djurvänlig kommun

Vegonorm i Karlskrona

Med anledning att kommunen slopat den vegetariska dagen i skolorna skickade vår
ordförande Ami in insändare till lokaltidningarna. Debatt skapades i lokaltidningarna med
Christoffer Larsson (SD).



Ett fyrverkerifritt Karlskrona

Vi har fortsatt med vår kampanj och namninsamling för att Karlskrona ska begränsa den
privata användningen av fyrverkerier. Bland annat har våra medlemmar spridit
namninsamlingen till brukshundsklubbar och vi har marknadsfört kampanjen på sociala
medier. Posters med qr-kod har satts upp på allmänna platser. Vid årsskiftet till 2024 hade vi
närmare 1000 underskrifter.

Kommunen har ännu inte tagit upp vårt medborgarförslag. Dessutom har de lokala
ordningsföreskrifterna ändrats. Numera är det bara i centrala Trossö, vid lasarettet och vid
Karlskrona ridklubb som det krävs tillstånd för att skjuta fyrverkerier. Här går utvecklingen åt
helt fel håll. Vårt fortsatta arbete behövs!



Vi vill tacka alla medlemmar, gåvogivare och inte minst alla våra fantastiska
volontärer för insatser under året!


